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§ 17 
Skrivelse till Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd om sociala 
insatsgrupper 
Svar på skrivelse från Burhan Yildiz (L) 

 

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Ärendet  
I en skrivelse till nämnden hänvisar Burhan Yildiz (L) till ett inslag i Sveriges 

television, enligt vilket fler än 50 personer i Södra Järva stå i kö för att få ta del 

av de sociala insatsgruppernas (SIG) arbete. Mot bakgrund av inslaget och de 

våldsbrott som har drabbat Järva den senaste tiden, vill Burhan Yildiz veta dels 

hur många personer som väntar på att få ta del av insatsgruppernas verksamhet, 

dels vilken beredskap förvaltningen har för att utöka verksamheten för att 

motsvara behoven. Förvaltningen informerar att 18 personer är aktuella i SIG 

och sju personer står i kö för att få ta del av insatsen. Under 2017 arbetar 

projektet för att fler ska få ta del av insatsen och att kön ska minska. En SIG för 

Rinkeby-Kista planeras att starta under 2018. Med denna kommer möjligheten 

att ta emot fler individer att öka. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 april 2017.  

Dnr 1.6.-687-2016.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


